
Referat af bestyrelsemøde i Toftevang vejlag;  01.11.22 
 
Tilstede: Finn Hansson, Steffen Mosegaard Christiansen , Jane Holst, Kasper Munch, Frode 
Albrechtsen (afgået fra marts 2022; deltager med erfaring fra Klimavejsprojekt), Claus Ringborg 
(Hjemmeside-adm.), Bo Amdi Jensen. 
 
Fraværende: 0 
 
1. Opfølgning siden sidste bestyrelsesmøde 
 
2. Formandens beretning 
Vi har et tilbud fra Gottlieb, som vedrører Toftagervej, excl. Ærtebjergvej. 
Ditto for NCC. 
Ergo er der forkert grundlag for afstemning ved den ekstraordinære GF vedrørende lægning af 
overkørselsbrosten i indkørsel: hele vejlagets indkørsler versus vejlagets indkørsler excl. 
Ærtebjergvej. 
 
Københavns Kommunes regler for opbygning af overkørsel er en betingelse. 
Tilbud er baseret, ikke på antal indkørsler, men på opmåling af samlet antal meter m. indkørsler 
for alle veje, excl. Ærtebjergvej. Opmålt til 166 m. 
 
 
3. Regnskab 
Intet nyt. 
 
 
4. Vedligeholdelse af veje og fortorv; Klimavej 
Vejarbejdet er færdigt ved udgangen af november. 
Endelige placering af skilte; hvornår bliver de flyttet på plads? Flere står endnu ikke korrekt. 
Hvilke brønde bliver vores fremtidige ansvar? 
Endelige markeringer, brønde m.m. fremgår af www.toftevangvejlag.dk 
 
”Afleveringsforretningen” med HOFOR skal angive en måned / kvartal, hvor det knækkede 
kloakrør, fra vejbed på ærtebjergvej til kloakbrønd på hjørnet af Toftagervej, repareres. 
Vi skal udbed os skriftlig tilbagemelding fra HOFOR om, hvornår vi senest skal asfaltere for at de vil 
dække 50% af omkostningen til asfalteringen på vores klimaveje. 
 
Vedr. Ærtebjergvej: prisfordeling med HOFOR : 50%, Toftevang 25% , Ærtebjergvej 25% 
Birkevang grundejerforening orienteres om at asfaltering udskydes. 
 
De grønne arealer er ved at blive rømmet. Frode aftaler m. Gartner om beskæringer m.m. inden 
vinter. 
Opsætning af afskærmning ind mod de grønne arealer. 
Ny låge bliver nødvendigt m. plads til gartnerens plæneklipper m.m. 



 
5. Eventuelt 
Vejlagets bidrag til Husum torvs jule- og lysudsmykning: vi er enige om at donere kr. 500. 
 
Udsendt bestyrelses-møde-referat, rundsendt til bestyrelsens godkendelse, betragtes som 
godkendt indenfor én uge fra udsendelse, hvis der ikke inden har været korrigerende 
bemærkninger fra bestyrelsesmedlemmer. 
 
6. Næste møde 
24/1-23, kl. 20:00 hos Bo 
 
 
 
 
 
 
 


